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KERIMÄKI päivitetty 27.11.2020 

Toimenpide Kuvaus päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Sirkuskentän ja kalastajatilan käyttöön ja 
vuokraan yhtenäiset periaatteet.  Esitetään, 
että vuokraa ei peritä Puruvesi popilta 
tulevana kesänä. 

    Vapaa-aikatoimi on 
päättänyt kesän 2018 
osalta, että vuokraa ei 
peritä Puruvesi Popilta. 

  

Tapahtumien tukemiseen yhtenäiset 
periaatteet. Esitetään, että 
avustuspolitiikkaan luodaan yhtenäinen 
linja. 

    Tapahtumatuet ja -
avustukset tulevat 
hakuun kerran 
vuodessa, elo-
syyskuussa. 

  

Avantouintipaikan perustaminen 
kirkkorantaan 

    Kaupunki voi osoittaa 
paikan, mutta 
järjestämisvastuu on 
oltava muulla 
toimijalla. 

  

Kantatie 71 varteen kevyenliikenteen väylä   Puheenjohtajat laittavat asian 
uudestaan listalle ja esittävät, 
että kevyenliikenteen väylä 
saataisiin edes kirkonkylän ja 
Toroppalan risteyksen välille. 

Tekninen toimi on 
tehnyt selvityksen. 
Tällä hetkellä reitillä ei 
ole riittävästi 
liikennettä 
kevyenliikenteen 
väylän rakentamiseksi. 

  

Kirkonmäeltä riittävät wc -opasteet vanhan 
kunnantalon wc -tiloihin. Esitetään, että 
opasteet hoidetaan kuntoon kesäksi 2018. 

    Tekninen toimi hoitaa 
toteutuksen. 

Harri Halko: Tekninen 
toimiala suorittaa 
kohdekatselmuksen syksyn 
aikana. Laatii 
kokonaisvaltaisen 
suunnitelman ja saatuaan 
hyväksynnän esitykselleen 
– toteuttaa sen. 
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Kirjaston aukioloajat ja sisäänpääsy 
avainkortilla.  

Kirjaston aukioloajat ovat 
huonot, joten esitetään 
kirjaston aukioloaikojen ja 
avainkortin käytön 
selvittämistä 

  Avainkortti käyttöön. 
Sivistystoimi selvittää 
kaikkien kirjastojen 
mahdollisuudet ottaa 
malli käyttöön. 

Omatoimikirjastot ovat 
tulossa käyttöön syys 
2019. 

Ympäristöjä on siivottu talkoilla, toivotaan 
kaupungin osallistumista. 

    Kaupunki tarjoaa 
roskalavat 
siivoustalkoita 
järjestettäessä. 
Vesakoiden 
raivauksesta ei 
makseta, mutta 
puutavaran saa käyttää 
omiin tarpeisiin. 

  

Jätemuovin keräyspiste Kerimäelle. 
Esitetään että kaupunki selvittää 
mahdollisuutta saada jätemuovinkeräyspiste 
kirkonkylään. 

    Asia on valmistelussa 
ja se on käsittelyssä 
seuraavassa 
jätelautakunnan 
kokouksessa. 

Kerimäellä on nyt 
Muovinkeräyspiste. 

Aluelippu päiväksi kaikkiin 
kuljetusmuotoihin 

       

Nopeusrajoitus 60-80km/h kantatie 71, 
Viitamäentien risteys-Harjumajan riteys 

  p-s ely:n vastaus  25.6.2015 
(ei anna aihetta) 

   

Kellotapuli näköalapaikaksi turvallisuusasiat 
kuntoon 

  Jaana laittanut sähköpostilla 
viestin seurakunnalle  

   

Sirpaloitunut harrastustoiminta 
yhteistyöhön 

       

Kirkkoa tuotava esille matkailukohteena, 
pääsiäisdraama Kerimäen kirkkoon 

Seurakunnalle esitys, että 
pääsiäisdraama toteutettaisiin 
Kerimäen kirkossa. 

Jaana laittanut sähköpostilla 
viestin seurakunnalle  
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St1 viereinen rikkaruohopelto siistiksi   työllistämiskohde / 
kunnossapitopäällikkö 

   

Kumppanuuspöytien pj tapaamiset 
säännöllisesti 

  kokoonnuttu 4 kertaa pj -
kokouksiin 

   

Yrittäjäyhdistykset on huomioitava Aluekehitys riippuu yritysten 
menestyksestä 

     

Ympäristöjä siivottu talkoilla, toivotaan 
kaupungin osallisuutta 

       

Hytermä ja Raikuu esille matkailukohteena        

Kaupungin toivotaan aktivoituvan Raikuun 
maanomistuksissa, jotta miljöö säilyy 
autenttisena. 

Salpalinjan tärkein kohde on 
Raikuu 

     

Kaupungin toivotaan osallistuvan kaivopirtin 
laajennukseen kustantamalla yleiset vessat 

       

Miten seurataan louhen vedenottamoa   Vedenottamon 
valvontatutkimusohjelma on 
päivitetty kesällä 2016 ja se 
on voimassa viisi vuotta, 
mikäli vedenkäsittelyssä, 
jakelussa, laadussa tai 
raakaveden otossa ei 
tapahdu oleellisia muutoksia. 
Muutoksia ei ole tapahtunut. 
Vuonna 2017 verkostovesi 
täytti tutkituilta osin 
talousvesiasetuksen 
1352/2015 laatuvaatimukset 
ja -suositukset.  
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Toimikunta puheenjohtajalle Valitaan pj:lle valmisteleva 
toimikunta 

     

Kerimäki seura ry:n kesäkukkakulut Kuluja seuralle 225€   Elinkeinojaosto 18.12.2018 
myönsi 225€ kuluihin 

Tehtävästä aiheutuneet kustannukset 
korvattava pj 

    Myönnetty 
lähidemokratian 
rahasta korvauksia 
kuluista. 

Kumppanuuspöydistä saa 
kokouspalkkion ja KM -
korvauksen. Muista 
kokouksista 
kilometrikorvauksen.  

Valmistelevia palaveria valmiimpia esityksiä 
varten. Voiko hankekehitys oy olla 
hankkeistajana? Miten lähidemokratiamallia 
kehitetään 

       

Vuokratasoa laskettava kaupungin tiloissa ja 
maa-alueissa.  Pelisäännöt ja periaatteet, 
avustuskäytäntö yhtenäisemmäksi 

Vuokrat nousseet 
kuntaliitoksen jälkeen 

     

Konkretiaa lähidemokratiamallin 
toteutumiseen, kuka valmistelee, valmiit 
esityslistat 

       

Huomionosoitukset merkittäville 
saavutuksille, esim. Urheilussa 

Esimerkkinä Kerimäkeläinen 
tyttö, joka voitti 
Suomenmestaruuden. Kuinka 
kaupunki huomioi? 

     

Lisää toimintaa Kerimäen 14-17 vuotiaille 
illaksi ja viikonlopuksi 

       

Kerimäen liikuntatilat kouluilla ilmaiseksi 
kuntalaisille kuten oli ennenkin 

       

Sisäleikkipuisto        

Köysikiipeilyrata        

Vesipuisto        
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Sivuteiden kunnossapidossa parannettavaa        

Uusi kirpputori saatava kylään        

Koko kylä siistimmäksi         

Pieni tai iso zoo jossa pääsee tutustumaan 
eläimiin 

       

Lapsiperheiden huomioiminen        

Puita yms. varjoa tuovia istutuksia 
leikkipuistoon 

       

Kikyt työpaikkaliikuntana        

Sankarihautojen hoito Huonosti hoidettu ja 
vaatimattomat istutukset 

Jaana on laittanut tämän 
palautteen seurakuntaan 
tiedoksi. Toivo Loikkanen 
vastasi, että antoi asian 
tiedoksi edelleen 
seurakunnan hautausmaista 
vastaaville ihmisille. 

 Asia hoidettiin välittömästi 
kuntoon. 

Kirjaston aukioloajat ja työntekijätilanne Kirjasto on nykyisin avoinna ti, 
to ja pe klo 10-16 sekä ma ja ke 
klo 12-18. Siksi monien 
työssäkäyvien on hankala 
käyttää kirjaston palveluita. 
Lehtilukusalin pitäisi myös olla 
auki jo aamusta ja ilta-aikaan, 
nyt se aukeaa kirjaston kanssa 
samaan aikaan. Lisäksi 
kirjastossa on vain yksi 
vakituinen työntekijä, mikä on 
kohtuutonta ja 
epäkäytännöllistä. 

   Omatoimikirjastoihin 
siirrytään koko 
Savonlinnassa. 



       6 / 18 
 

Toimenpide Kuvaus päätös valmistelusta Johtoryhmän päätös Tilanne 

Kehrääjäntien kaavatonttien ja ympäristön 
raivaus 
 
 
 
---------------------------------------------- 
UUDESTAAN ESILLÄ 14.10.2020 
KUMPPANUUSPÖYDÄSSÄ 

Kehrääjäntien loppupää, sekä 
Kehrääjäntien ja Peltopyyntien 
väliselle alueelle kaavoitetut 
rakentamattomat tontin on 
laskettu epäsiistiksi ryteiköksi. 
Myöskin kaava-alueen 
ympäristö eritoten 
Haaraojansuon suuntaan on 
pusikoitunutta ja epäsiistiä. 
Kaava-alue tulisi pitää 
kunnossa, ja kaupungin tulisi 
raivata nämä alueet, sekä siellä 
asuvien viihtyvyyden, että 
rakentamattomien tonttien 
houkuttavuuden lisäämisen 
vuoksi. 

  Ei resursseja tyhjien 
tonttien raivaukseen 

  

Ulkoliikuntapuiston yhteyteen skeittiramppi  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------------------  
UUDELLEEN KUMPPANUUSPÖYDÄSSÄ 
14.10.2020 
 
  

Ulkoliikuntapuiston yhteyteen 
tai jatkeeksi olisi hyvä saada 
nuorille skeittiramppi tai vaikka 
kaksikin, ettei tarvitsisi 
Savonlinnaan asti mennä 
skeittaamaan. Huomioitava 
myös vaikeat kulkuyhteydet ja 
sehän lisäisi samalla 
liikuntapuiston 
monipuolisuutta.  
------------------------------------ 
Liikuntapuiston jatkoksi 
edelleen toivotaan 
skeittipaikkaa, täydentäisi 
hyvin jo olemassa olevan 
liikuntapuiston lajivalikoimaa. 
  

 
 
 
 
 
 
--------------------------------- 
Tuija Kauppinen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
paljon tulee tarpeita 
liikuntapaikkoja koskien. 
Liikuntapaikat toteutetaan 
talousarvion sallimissa 
rajoissa, mutta tänä vuonna 
tai ensivuoden alussa ei tule 
skeittipaikkaa. Kirjataan 
toivelistalle skeittipaikka 
esitys. 
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Katettu alue liikuntapuiston yhteyteen        

Vanhat ilmoitukset pois liiketiloista Kaikki ei 
ajanmukaiset/kohtaiset 
kauppojen ilmoitukset pois 
liiketiloista siis jo lopetettujen 
liikkeiden esim. Herttua. Johtaa 
vaan harhaan matkailijoita 

     

Yhtenäiset bussipysäkit Yhtenäiset 
bussipysäkit/katokset koko 
Kerimäen alueelle. Samanlaiset 
kuin Anttolassa ne punaiset :) 

     

Kerimäkitalon markkinointia lisättävä Kerimäkitalo olisi hyvä paikka 
monelle toimijalle. Toivomus, 
että taloa markkinoitaisiin 
sopiville kohderyhmille. 

     

Teiden talvikunnossapito heikentynyt Lumet aurataan yksityisten 
pihoihin ja kiveykset lähtee 
auran mukaan. 

     

Puruveden ruovikoituminen etenee Olisiko Viitasammakon aika 
lähteä, jotta Puruvesi ja 
Jouhenlahti saadaan kuntoon. 

     

Juoksuportaat kirkonmäen rinteeseen Kirkonmäessä olisi hyvä paikka 
juoksuportaille Kirkkorannasta 
päin. Porrasjuoksu on tehokas 
tapa nostaa kuntoa ja soveltuu 
monen ikäisten 
treenaamiseen. 

     

Kirkkorannan liikuntapuistoon lainattavia 
liikuntavälineitä 

Hankitaan puistoon lukittava 
kaappi, jonka avaimen tai 
lukon koodin saa esim- 
Kaivopirtiltä. Kaappi 
varustettaisiin 

  jory 20.10.2018 
Ei toteuteta 
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liikuntavälineillä. Kaapista saisi 
lainaan esim. Kuminauhoja, 
kahvakuulia, boccia-
pelivälineitä. 

Jo hankitun suojaverkon asentaminen 
harjumajan frisbeegolf radan lammen eteen 

Frisbeegolf radalla olevaan 
lampeen häviää jatkuvasti 
kiekkoja. Suojaksi on hankittu 
verkko ja verkkoa varten 
pylväät, mutta niitä ei ole 
asennettu paikoilleen. 

  jory 20.10.2018 
Myönnettiin 200€ 
lähidemokratian rahaa 
verkon asentamiseen. 

Elinkeinojaosto 28.11.18 
Myönnettiin 200€ 
lähidemokratian rahaa 
verkon asentamiseen. 

Hotelli herttuan kanoottien ostaminen 
vapaa-aikatoimelle ja edelleen 
vuokrattavaksi 

Hotelli herttua vuokrasi 
toiminnassa ollessaan 
kanootteja. Konkurssin jälkeen 
näitä ei ole päästy käyttämään. 
Esitämme, että vapaa-
aikatoimi lunastaa nämä 
kanootit ja ryhtyy 
vuokraamaan niitä jatkossa. 

   Ei toteuteta 
 

Kerimäen liikuntahalliin toimiva äänentoisto 
Liikuntahallin äänentoistojärjestelmä ei 
toimi. 

Esitämme, että olemassa oleva 
äänentoistojärjestelmä 
korjataan tai mikäli se ei ole 
korjattavissa, niin ostetaan 
tilalle uusi nykypäiväinen 
äänentoistojärjestelmä. 

  
 

Elinkeinojaosto  
28.11. 18 
 
Myönnettiin 3000€ 
toimivan äänentoiston 
hankkimiseen. 
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Kerimäen sirkuskentän puistomuuntamoon 
pysyvä sähköliittymä. 

Pysyvän sähköliittymän myötä 
tapahtumien järjestäminen 
olisi kevyempää. Esitämme, 
että kaupunki ottaa 
sähköliittymän sirkuskentälle ja 
vuokraa liittymästä sähköä 
tapahtumien järjestäjälle. 

      

Koirapuisto Ainolan aidattuun leikkipuistoon 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------------------------------------ 
KOIRAPUISTOASIA UUDELLEEN ESILLÄ 
14.10.2020 KUMPPANUUSPÖYDÄSSÄ. 

Ainolan leikkipuiston 
lopetettua toimintansa, 
esitämme, että aidattu alue 
otetaan koirapuistokäyttöön. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------------- 
Kari Tikkanen  kertoi, 14.10. 
2020 Kumppanuuspöydässä, 
että asia on tiedossa.  Ei ole 
saatu yhdenkään 
koirapuiston rakentamiseen 
määrärahoja kaupungista. 
Talousarviokäsittelyssä 
ratkeaa koirapuistojen 
kohtalo. 
 

Kaupungilla ei ole 
määrärahoja uusien 
koirapuistojen 
perustamiseen. 
Aidattu alue sijaitsee 
lisäksi aivan asutuksen 
keskellä, joten mikäli 
Kerimäelle 
tulevaisuudessa 
koirapuisto 
rakennetaan, löytyy 
sille todennäköisesti 
sopivampikin 
sijoituspaikka. 

Koirapuistoista 
Savonlinnassa tehtiin 
kysely keväällä 
2019nkaupungin sivuilla ja 
asia on selvityksessä. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
--------------------------------  
Teppo Leppnen  
teki laskelmat Piällysmies 
leader rahoituksesta jossa 
hakijana voi olla kaupunki 
tai yleishyödyllinen 
yhdistys.Lisätietoa:  

http://www.piallysmies.fi/ 
kehittaminen/kehittamis-
investointi-ja-
yhteistyohankkeet 

http://www.piallysmies.fi/%20kehittaminen/kehittamis-investointi-ja-yhteistyohankkeet
http://www.piallysmies.fi/%20kehittaminen/kehittamis-investointi-ja-yhteistyohankkeet
http://www.piallysmies.fi/%20kehittaminen/kehittamis-investointi-ja-yhteistyohankkeet
http://www.piallysmies.fi/%20kehittaminen/kehittamis-investointi-ja-yhteistyohankkeet
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Puheenjohtaja ehdottaa 
palaveria koirapiston 
kannattajien kanssa ja 
virkamiesten kanssa ja 
lähidemokratiarahan 
käyttöäkin voisi sitten 
harkita.  

Kerimäen torialueen muutos 
viihtyisämmäksi 

Tori tarvitsee sadepäivien 
varalle katoksen, sekä lisää 
toripöytiä ja penkkejä 
asiakkaille sekä myyjille. Lisäksi 
alueelle toivotaan viihtyvyyttä 
lisääviä istutuksia. 

  Tekninen toimi 
selvittää asiaa 

  

Matkailijoiden asuntoautoille ja -vaunuille 
paikat kirkkorantaan 

Kerimäen keskustassa ei ole 
huomioitu matkailuautoilla 
liikkuvia. Esitämme, että 
Kirkkorantaan merkitään paikat 
asuntoautolla ja -vaunulla 
liikkuville.  

  Ei toteuteta, sillä 
paikkakunnalla on 
leirintäalueita. 
Kaupungilla ei ole 
resursseja valvoa lyhyt 
aikaisia pysäköintejä.  

  

Mopokerho Kerimäen nuorisotilan ja 
työpajan yhteyteen 

Esitämme, että kaupunki 
järjestää tilojensa yhteyteen 
nuorille toiminnallisen 
mopokerhon, jossa ohjaajan 
opastuksella voidaan mm. 
Huoltaa laitteita valvotusti. 

  Ei toteuteta, ei ole 
resursseja 

  

Pienjätekeskuksen aukioloaikoihin lisäys, 
puutarhajäteasemalle selkeä opastetaulu 
jätteiden lajitteluun 

Nykyisellään pienjäteaseman 
aukioloaikoihin tarvitaan 
talvikaudelle yksi lisäpäivä, 
sekä kesäkaudelle myös 
mökkiläisiä palvelemaan 
lauantai- aukiolopäivä. 
Puutarhajäteasemalle tarvitaan 
selkeä opastetaulu siitä, kuinka 
jätteet lajitellaan asemalla. 

Ympäristöpäällikkö: 
Aloite on aiheellinen ja 
alueellinen jätelautakunta voi 
harkintansa mukaan 
velvoittaa Jätehuolto oy:tä  
kehittämään jätehuollon 
palveluja Kerimäen 
pienjäteasemalla. 

 
Liisa Kokko 16.4.19 
SLN Seudun 
Jätehuoltoyhtiön piirissä 
aukiolojen/palveluasteen 
nostamista on tutkittu . 
Pienjäteaseman aukiolojen 
laajennus aiheuttaa 
lisäkustannuksia, lähinnä 
työvoimasta aiheutuvia 
henkilökustannuksia. 
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Skeittirampin päällystäminen Esitämme että lähidemokratian 
rahoista kustannetaan 
Kerimäellä olevan 
skeittirampin päällystäminen. 
Varikolla olevan skeittirampin  

Simo Räty / Nuorisovaltuusto 
selvittää asiaa. 

    

Kerimäen palvelupiste tulee säilyttää 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
----------------------------------------------------- 
ASIA UUDESTAAN ESILLÄ 14.10.2020 
KUMPPANUUSPÖYDÄSSÄ 

Esitämme 
kuntaliitossopimukseen 
vedoten, että Kerimäellä tulee 
säilyä palvelupiste. 
Palvelupisteen organisoinnissa 
tulee huomioida 
sairastapaukset ja työ 
järjestellä niin, että 
palvelupistettä ei tarvitse 
sulkea. Voiko palvelupisteen 
yhdistämistä kirjaston kanssa 
suunnitella. 
 

Seija Hytönen 
Kerimäen palvelupisteen 
osalta on aloitettu 
varahenkilöjärjestely siten, 
että vakinaisen henkilön 
poissaolojen aikana ei 
palvelupistettä 
pääsääntöisesti tarvitse 
sulkea. Aukioloajoissa toki 
saattaa tulla muutoksia, 
mutta palvelupisteen 
kokonaan sulkemista ei ole 
suunniteltu.  
------------------------------------ 
Supistamista puoltaa 
tehtävien ja asiakkaiden 
vähentyminen. 

jory 17.6.2019 
Ei lisätoimenpiteiden 
tarvetta 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
------------------------------  
KH 16.11.2020 

Aukioloaika lyhenee 
vuoden alussa. Kerimäen 
asiointipiste avoinna vain 
torstaisin ja perjantaisin. 
Puhelinpalvelu toimii 
viitenä päivänä viikossa. 

 

Kerimäentien ja Tepontien risteykseen 
suojatie 

 Kari Tikkanen 10.6.2019: 
Kerimäentie kuuluu 
liikenneviraston 
kunnossapitoon. Suojatiestä 
on keskusteltu 
liikenneviraston edustajien 

jory 17.6.2019 
Asia jätetään syksyn 
kumppanuuspöytään 
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kanssa, mutta se edellyttäisi 
Kerimäentien nopeuden 
laskemista vähintään 50 km/h 
tai alhaisemmaksi. 
 

Kerimäen pysäkki ry:n toiminnan 
tukemiseksi  

Kumppanuuspöytien 
puheenjohtajat esittävät 
Elinkeinojaostolle 
Lähidemokratian rahasta 
käytettäväksi 3500€ Kerimäen 
pysäkki ry:n toiminnan 
tukemiseen 

  Elinkeinojaosto 16.04.2019 
myönsi 3500€ 

Venäjän kielen taitoa infopisteeseen     

Pysäkistä yhteinen paikka kaikille     

Pienjäteaseman aukioloaikoihin pidennys Töissä käyvät eivät ehdi 
jäteasemalle, kun se sulkeutuu 
jo klo 17:00 

   

Tarkastusinsinöörin palvelut säilytettävä 
hyvällä paikallistuntemuksella paikallisesti. 

    

Yhtenäiset käytännöt kukkaistutusten 
kanssa taajamissa 

    

Matonpesupaikan lattia kallistaa väärään 
suuntaan laiturista, paikka on epäsiisti. Myös 
pesijöiden tulee huolehtia paikat kuntoon. 
Huoltomiehen numero puuttuu 
kopinseinästä. 

   Raili Aurava on tehnyt 
toimenpiteitä asialle. 

Wc- latuverkkojen väliin Kerimaahan.     

Voisiko Kerimaan laavun siirtää 
järkevämpään paikkaan. 
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Patasalon opastetaulu ränsistyy. 
Norppareitin opastetaulut pitää kunnostaa. 

    

Metalliset korotukset Etelärannantielle  Kari Tikkanen vastasi 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
hidastetöyssyissä on otettu 
tiukka linja. Etelärannantie ei 
ole listan kärkipäässä 
toimenpidelistalla tällä 
hetkellä. 

  

Junaseisake 
- Katos 
- Talvikunnossa pitoa parannettava 
- Juna asiakkaiden autot ei mahdu parkkiin 

   Rataisännöitsijä Jyri 

Rämä vastasi 

28.12.2020: 

Selvittävät 

mahdollisuutta 

katoksen hankintaan 

kesän 2021 aikana ja 

että väylävirasto on 

saanut tiedon 

talvikunnossapidosta, 

sekä 

parkkipaikkatilanteesta. 
 

Torille lisää katettuja myyntipöytiä, 
asiakkaille lisää pöytiä ja penkkejä, 
sekä ilmoitustaulu 

 Kari Tikkanen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
yhtenäistetään myyntipöydät 
kaupungin kanssa. Ovat 
tulossa ja katos myös pöytien 
säilytykseen. Myyjien 
vastuulla on tuoda omat 

 Puheenjohtajat esittivät 
Elinkeinojaostolle, että 
lähidemokratiarahasta 
myönnetään 500€ 
kahvittelutoripöytien, sekä 
1000€ ilmoitustaulun 
hankintaan. 
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torikatokset, näin myös 
keskikaupungilla. 

Elinkeinojaoston päätös 
17.11.2020 myönteinen 

Rinki-pisteelle ilmoitustaulu, jossa 
pienjäteaseman aukioloajat ja osoite, sekä 
Rinki-pisteelle tiheämmät tyhjennysvälit 
kesäaikaan. 
 

 Kari Tikkanen vastaa 14.10. 
2020 kumppanuuspöydässä, 
että jätehuoltoinsinööri on 
ollut yhteydessä Rinkiyhtiöön 
ja samaten jätehuolto-
osakeyhtiöön. Vastaustaus ei 
ollut ehtinyt vielä tähän 
kumppanuuspöytään. 

  

Tullaan tutuiksi tapaamalla Johtoryhmien jäsenet voisi 
jalkautua yhteispalvelupisteille 
asiakkaita tapaamaa 

Puheenjohtaja lupasi pitää 
ideaa yllä keskusteluissa. 

  

Puruvesi näkymään Kerimäentieltä 
Puruvedelle 

Raivaustalkoot asukkaiden, 
yhdistysten ja seurojen 
toimesta. Kaupungilta välineet 
ja raivaustuotteiden poisto. 
Tarvittaessa pari metsuria 
kaatamaan pusikkoa 
ennakkoon. 

Kari Tikkanen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
koska työnjohtoa on talossa 
tulevana kesänä enemmän, ei 
ole mahdotonta, etteikö 
Kerimäkeä oteta myös 
työnalle. 

  

Kerimäen liikenneympyrään kukat  Kari Tikkanen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
vastuu ympyrästä kuuluu 
ELY:lle. Voidaan välittää 
terveset sinne. 

  

Kerimäen torin kesäajan lauantain 
torimyyntiin selkeät ohjeet 
- Sähkö, vesipiste 
-Myytävät tuotteet 

 Kari Tikkanen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
kaupungilla on yhtenäiset 
käytännöt sähkö- ja 
vesipisteen käytöstä. Millään 
torikäyttäjällä ei ole 
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etuoikeuttaa niihin. 
Myöskään kaupunki ei rajoita 
torilla myytävien tuotteiden 
laatua, kunhan ne on laillisia. 

Kirkkorannan juhlateltan on pystytettävä 
kaupunki ja talkooapua annetaan kylältä 

    

Vuokraa ei peritä maksuttomista 
tapahtumista 

 Tuija Kauppinen vastaa 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, 
että Itsenäisyyspäivä 
juhlasta ei vuokraa peritä. 

  

KERIMÄKI-SEURAN ESITYKSET 
1. Kiitos Savonlinnan kaupungille Kerimäen 
tienvarsikukista ja toivomme että 
jatkossakin 
kaupunki hoitaa kukat. 
2. Teidenvarsien vanhat opasteet ja 
mainokset kenen vastuulla niiden 
poistaminen. 
3. Haja-asutusalueiden teiden kunto, voisiko 
kaupunki kiirehtiä tahoa kuka on vastuussa 
alemman tieverkon kunnosta. 
4. Toivotaan että Kerimäen Pienjäteasema 
olisi useampana päivänä viikossa avoinna, 
vaikka joskus lauantaisinkin. 
 

 Kari Tikkanen kertoo 
14.10.2020 
kumppanuuspöydässä, että 
mainosten poistamisesta 
vastaa se taho kenen kyltti se 
on. Jos mainos on niin vanha, 
että tämä tieto on kyltistä 
kulunut pois, niin silloin kyltin 
poistosta vastaa kaupunki tai 
ELY riippuen kumman 
alueella se on. 
Teiden kunnosta laitetaan 
vuosittain edunvalvonta 
nootti Pohjois-Savon ELY:lle 
ja pyritään kiirehtimään 
niiden kunnossapitoa. Pientä 
Koronatoivoa on, että 
lisäbudjeteista tuntuu olevan 
tulossa tienkorjausrahaa. 
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Jäteasemasta on lähetetty  
kysymys, että onko 
mahdollista laajentaa 
pienjäteaseman aukioloa. 
Vaikka se onkin pääosin 
kaupungin omistama yritys, 
niin se on kuitenkin yritys ja  
tämmöinen suora ohjaus ei 
välttämättä siinä toimi. Pitää 
saada yhtiön hallituksen 
kautta sitten  järjestymään. 
Vaikuttajien kautta yritettävä 
vaikuttaa asiaan. 
 

Asta -myrskyn jäljiltä edelleen rikkoutuneet 
puhelinpylväät esim. Ruokojärventiellä 
korjaamatta. 

   Jaana Luostarinen on 
laittanut 
kumppanuuspöydästä 
viestiä BLC:lle 13.11.2020 
Vastausta ei vielä ole 
tullut. 

Sirkuskentän takaisen rannan ruoppaus 
edelleen tarkasteluun. 

    

3D mallinnus Kerimäestä     

TIEDOKSI  
Kuntalaisaloitteet 9.10.2020  
* Sisäjärvien kaavoituksen aloittaminen 
Kerimäen pitäjän alueella ja määrärahan 
varaaminen vuosien 2021-2023 
talousarvioihin ja -suunnitelmiin, 
kaavoitusohjelma ostopalvelut. 
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* Anttolan kyläkaavan tarkistaminen ja 
päivittäminen 
 

Kolmannen sektorin – järjestötoiminnan 
vaikutusten arviointia onko harkittu? 

 Kumppanuuspöydässä 
14.10.2020 vastattiin näin: 
Janne Laine: On mahdollista 
toteuttaa kertaluonteisena ja 
arvioida muutaman vuoden 
välein. Kolmannella sektorilla 
on tärkeä merkitys ja vaikutus 
ja Savonlinnassa erityinen 
vahvuus. Parhaimmillaan 
täydentää kaupungin 
hyvinvointipalveluiden 
järjestämistä ja 
elinvoimasuutta. 
Näkökulmana miten kaupunki 
voisi luoda edellytyksiä 
Kolmannen sektorin eri 
toimijoille. Alisuoriutujia 
ollaan vielä STEA ym. rahojen 
hakemisessa valtakunnan 
tasolla. Elinkeinotoimi voisi 
koordinoida ja katsoa 
analyyttisesti läpi, miten 
toimintaedellytyksiä voidaan 
luoda.  
 
Juha Turtiainen kommentoi, 
että teknisesti mahdollista 
tehdä kysely. Pitää miettiä 
kriteerejä ja arvostuksia.  
 
Janne Laine kertoi, että voisi 
antaa Elinkeinojaostolle 
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tehtäväksi 
kumppanuuspöydästä.  
Vaikka tarkistettaisiin 
neljännes vuosittain. 
 

 

 

 


